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Securing PHC for all: the foundation for making progress on UHC in Africa

Garantir I’ acces aux Soins de Santé Primazires (SSP) pour tous: base pour la Cowverture Sanitaire Universelle (CSU) en Afrique
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At the 5" AfHEA International Scientific Conference and 10" Anniversary
a la 5éme Conférence Scientifique Internationale et le 10éme anniversaire d’ AfHIEA

Organized by the African Health Economics and Policy Association (AfHEA) in collaboration with the Ministry of Health of Ghana, the

World Health Organization, the Ghana Health Service, the School of Public Health of the University of Ghana, the Center for Health

Systems and Policy Research of the Ghana Institute of Management and Public Administration (GIMPA)
organisés par 1'Association Africaine d'Economie et de Politique de la Santé (AfHEA) en collaboration avec le Ministere de la Santé du
Ghana, I'Organisation Mondiale de la Santé, le Service de santé du Ghana, I'Ecole de la Santé Publique de 1'Université du Ghana, le

Centre de Recherche sur les Systémes et les Politiques de Santé de I'Institut de Gestion et d'Administration Publique du Ghana (GIMPA)

Presented to /' Présenté a:

Veenapani Verma
11t to 14th March, 2019 in Accra, Ghana | 11 au 14 Mars 2019 a Accra, Ghana
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Chris ATIM, Executive Director / Directeur Exécutif — AfHEA




